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Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı tarafın-
dan aranan şahısların tespiti ve yakalanmasına
yönelik çalışma başlattı. Yapılan incelemelerde
N.E., isimli şahsın büyük ve küçükbaş hayvan
hırsızlığından arandığı tespit edildi. Ardından
şahsın peşine düşen ekipler şüpheliyi
Emirdağ ilçesi Demircili köyünde yakalayarak
gözaltına aldı. >>SAYFA 3’TE

HAYVAN HIRSIZLIĞINDAN
ARANAN ŞAHIS YAKALANDI OOTTLLUUKK  AALLAANNDDAA

ÇÇIIKKAANN  YYAANNGGIINN
PPAANNİİĞĞEE  NNEEDDEENN  OOLLDDUU

Afyonkarahisar’ın Şuhut ilçesinde otluk alanda
çıkan yangın zamanında müdahaleyle ormanlık
alana sıçramadan söndürüldü.>>SAYFA 3’TE

Ağaç kestiği için hapis
cezasıyla aranan şahsı
jandarma yakaladı

Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından
aranan şahısların tespiti ve
yakalanmasına yönelik
yapılan çalışma yapıldı.
Yapılan incelemede E.B.,
isimli şahsı nitelikte emval
(para ile alınabilen her şey)
veren ağaç kesme suçundan
3 yıl 4 ay hapis cezasıyla
arandığı tespit edildi.
>>SAYFA 7’DE

“KADINA ŞİDDETE SIFIR TOLERANS” VOLEYBOL 
MÜSABAKASIYLA FARKINDALIK MESAJI VERİLDİ
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından, 25 Kasım Kadına Yönelik
Şiddetle Uluslararası Mücadele ve Dayanışma Günü kapsamında Tınaztepe Spor
Salonu'nda "Kadına Şiddete Sıfır Tolerans" temalı voleybol müsabakası düzenlendi.
Bu anlamlı etkinlikte, Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile Aile ve Sosyal Hizmetler İl
Müdürlüğü takımları karşı karşıya geldi. Çekişmeli geçen  karşılaşmayı 3-1 skorla
Gençlik ve  Spor İl Müdürlüğü takımı kazandı.>>SAYFA 7’DE

MALATYA VE AFYONKARAHİSAR
ARASINDA DOSTLUK KÖPRÜSÜ
Afyonkarahisar'da düzenlenen +1 Oyun Arkadaşım Projesi, Tınaztepe
Yurt Müdürlüğü'nde Malatya ve Afyonkarahisar'dan down sendromlu
gençleri bir araya getirdi. >>SAYFA 7’DE

Dağcılar, Sultandağları
zirvesine tırmandı
AFDOS ve ÇAYDOS Spor
Kulüpleri, Cumhuriyet Haftası
etkinlikleri çerçevesinde
Sultandağları zirvesine tırmandı.
>>SAYFA 5’TE

ZZaaffeerriinn  ssuullttaannllaarrıınnıınn
rraakkiibbii  SSeerrddiivvaann
Voleybol Kadınlar 2. Ligde geride kalan 4 hafta sonunda 3
galibiyet ve 1 mağlubiyet elde ederek 9 puanla 3. Sırada yer
alan Afyon Belediye Yüntaşspor ligin 5. Haftasında Pazar
günü kendi evinde Sakarya ekibi  Serdivan Belediye
Gelişimspor’u konuk edecek.>>SAYFA 7’DE

Jandarma personellerine
‘Hayvansal Ürünlerin Sevklerinde
Yol Kontrolleri’ eğitimi verildi

Afyonkarahisar’ın Sultandağı ilçesinde jandarma ve
polislere ‘Yurt İçinde Hayvan ve Hayvansal Ürünlerin
Sevklerinde Yol Kontrolleri’ eğitim verildi.>>SAYFA 3’TE

KÖKSAL “MAHALLELERİMİZİN 
SESİ OLMAYA DEVAM EDİYORUZ"

Belediye Başkanı Burcu Köksal, “Mahalle Buluşmaları”
kapsamında Hasan Karaağaç Mahallesi’nde vatan-
daşlarımızla bir araya gelerek talep ve sorunları
yerinde dinledi. Her hafta düzenli olarak gerçekleştir-
ilen mahalle ziyaretlerine Hasan Karaağaç Mahallesi
ile devam eden Başkan Burcu Köksal, mahalleyle
ilgili altyapı ihtiyaçları ve çözülmesi gereken sorunlar
hakkında bilgi aldı. Buluşmanın ardından mahalle
muhtarı İsmail Atam ve birim müdürleri ile mahallenin
çeşitli noktalarını ziyaret ederek incelemelerde 
bulundu.>>SAYFA 5’TE

İİGGMM’’DDEE  KKAASSIIMM
TTOOPPLLAANNTTIILLAARRII  BBAAŞŞLLAADDII

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi’nin Kasım Ayı toplantıları
başladı. 20 gün sürecek olan Kasım ayı toplantılarının ilki dün
Mehmet Siper başkanlığında gerçekleştirildi. >>SAYFA 3’TE

DDSSİİ  GGEENNEELL  MMÜÜDDÜÜRRLLÜÜĞĞÜÜNNDDEENN  OOSSBB’’  YYEE  ZZIIYYAARREETT
DDeevvlleett  SSuu  İİşşlleerrii  ((DDSSİİ))  GGeenneell  MMüüddüürrllüüğğüü  YYeerraallttıı  SSuullaarrıı  DDaaiirree  BBaaşşkkaannıı  İİssmmaaiill  SSeevviimm,,  DDSSİİ  IIssppaarrttaa

1188..  BBööllggee  MMüüddüürrüü  OOssmmaann  EErrkkaann,,  BBööllggee  MMüüddüürr  YYaarrddıımmccııssıı  MMuurraatt  ÇÇıınnaarr,,  ŞŞuubbee  MMüüddüürr  VVeekkiillii
MMuussttaaffaa  GGüürrbbüüzz,,  1111  SSoonnddaajj  ŞŞuubbee  MMüüddüürrüü  FFaattiihh  SSüüttççüü  vvee  DDSSİİ  şşuubbee  mmüüddüürrlleerrii,,  AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr

OOrrggaanniizzee  SSaannaayyii  BBööllggeessii  ((OOSSBB))  BBaaşşkkaannıı  BBeekkiirr  YYeeşşiillaayy’’ıı  mmaakkaammıınnddaa  zziiyyaarreett  eettttii..

Gerçekleştirilen ziyaret kapsamında, Organize
Sanayi Bölgesi'nde bulunan su kuyuları hakkın-
da istişare toplantısı düzenlendi. Toplantıda, su
kuyularıyla ilgili yaşanan sorunların çözüme
kavuşturulması yönünde fikir alışverişinde
bulunuldu. Ziyaret hatıra fotoğrafı çekilmesinin
ardından son buldu. 
>>ANAHABER

AAKK  PPaarrttii  GGeenneell  BBaaşşkkaann  YYaarrddıımmccııssıı  YYııllmmaazz,,  
““BBiizz  ssiiyyaasseettii  iinnssaannaa  

hhiizzmmeett  iiççiinn  yyaappııyyoorruuzz””
PPrrooggrraammllaarrıı  kkaappssaammıınnddaa  AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr’’aa  ggeelleenn  AAKK  PPaarrttii  YYeerreell

YYöönneettiimmlleerrddeenn  SSoorruummlluu  GGeenneell  BBaaşşkkaann  YYaarrddıımmccııssıı  YYuussuuff  ZZiiyyaa  YYııllmmaazz  AAKK  
PPaarrttii  İİll  BBaaşşkkaannllıığğıı’’nnddaa  ggeerrççeekklleeşşttiirriilleenn  bbaassıınn  ttooppllaannttııssıınnaa  kkaattııllddıı..

ddeeddii

AKParti Genel Başkan
Yardımcısı Yusuf
Ziya Yılmaz,

Afyonkarahisar’da partisinin teşk-
ilat mensuplarıyla bir araya gel-
erek yerel yönetimlere yönelik
önemli değerlendirmelerde
bulundu. AK Parti Afyonkarahisar
İl Başkanlığı’nda düzenlenen
toplantıya Genel Merkez Yerel
Yönetimler Başkan Yardımcıları
Semiha Ekinci ve Mücahit
Yanılmaz, İl Başkanı Turgay
Şahin, Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven ve Hasan
Arslan İlçe ve Belde Başkanları
katıldı. Basın toplantısının açılış
konuşmasını gerçekleştiren AK
Parti İl Başkanı Av. Turgay Şahin,
Verdiği sözü tutan, gerçekleştire-

meyeceği vaatte bulunmayan AK
Parti’mizin “Hizmet ve Eser
Siyaseti” vizyonu, yerel yönetim
geleneğine dayanmaktadır” dedi.
Başkan Şahin, “Yerel yönetim-
lerde oluşturduğumuz “AK Parti
Belediyeciliği” modeli, tarihe altın
harflerle geçmiş, siyasi bir miras
oluşturmuştur. Partimiz, ortaya
koyduğu ilke ve hizmetlerle yerel
yönetim anlayışını dönüştür-
müştür. AK Parti, beldelerden

büyükşehirlere, kırsal kesimden
şehir merkezlerine kadar tüm
vatandaşlarımızın talep ve bek-
lentilerini karşılayan, onların

memnuniyetini önceleyen, yaşam
kalitelerini yükselten bir yerel
yönetim standardı inşa etmeyi
başarmıştır” dedi. .>>SAYFA 8’DE
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Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü bünyesinde
ilk kez bilardo eğitimleri başladı Afyonkarahisar’da

gençlere yönelik spor
etkinliklerine bir yenisi
daha eklendi.
Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürlüğü
bünyesinde ilk kez 
bilardo eğitimleri
başlatıldı. Bilardo
Antrenörü Enver Mut
rehberliğinde 
düzenlenen eğitimler,
bilardo sporuna ilgi
duyan gençlerin bu 
alandaki yeteneklerini
geliştirmeyi hedefliyor.
Eğitimlere, 11-18 yaş
aralığındaki gençler
başvurabilecek.

Eğitimlerde, bilardo sporunun iki temel dalı olan 3
bant ve Amerikan bilardo öğretiliyor. Bu çeşitlilik,
gençlerin farklı teknikler öğrenmesini ve bu sporun
inceliklerini keşfetmesini sağlayacak. Antrenör Enver
Mut, alanındaki tecrübesiyle genç sporculara rehber-
lik ederken onların spor bilincini ve disiplini de
geliştirmelerine yardımcı olacak. Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
şehirdeki spor çeşitliliğini artırmak ve gençlerin farklı

branşlarda eğitim almasını sağlamak amacıyla
yapılan bu yeni atılımı değerlendirdi. Kasapoğlu,
“Afyonkarahisar’da ilk kez bilardo eğitimlerine başla-
maktan büyük mutluluk duyuyoruz. Sporun her
dalının gençlerimize farklı kazanımlar sunduğuna
inanıyoruz. Bilardo, strateji, sabır ve odaklanma
gerektiren bir spor dalıdır. Bu eğitimlerle gençlerim-
izin hem sportif hem de kişisel gelişimlerini destekle-
meyi hedefliyoruz.” ifadelerini kullandı. 

Kasapoğlu, bilardonun yalnızca bir oyun değil, zihinsel
becerilerin gelişmesine katkı sağlayan önemli bir spor
dalı olduğunu vurguladı. Bu sporun gençlerin dikkatini
toplama ve karar verme becerilerini geliştireceğini
belirterek, “Bilardo eğitimi alan gençlerimizin, ilerleyen
dönemde turnuvalara katılarak hem Afyonkarahisar’ı
temsil etmelerini hem de ulusal ve uluslararası başarılar
elde etmelerini arzu ediyoruz.” dedi. Bilardo eğitimlerinin

başlaması, Afyonkarahisar’da spor yelpazesinin
genişlemesini ve gençlerin daha fazla spor dalına erişi-
mini sağlayarak toplumda spor kültürünün yaygınlaş-
masına da katkıda bulunacak. Eğitimlere katılmak
isteyen gençler, Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’ne başvu-
ruda bulunarak kayıt işlemlerini gerçekleştirebilecek.
Eğitimlerin, belirli gün ve saatlerde düzenlenerek genç-
lerin okul ve sosyal hayatlarıyla uyum içinde olması-
na özen gösterilecek. >>KADER KAYA

“BİLARDONUN YALNIZCA BİR 
OYUN DEĞİL SPOR DALI”

AFSÜ öğrencileri akıllı telefon
bağımlılığı konulu etkinliğine katıldı

AFSÜ Sağlık Bilimleri
Fakültesi Halk Sağlığı
Hemşireliği Ana Bilim Dalı
Öğretim Üyesi Dr. Öğr.
Üyesi Cahide Çevik, 2024
Uyum Söyleşileri 
kapsamında “Akıllı
Telefon Bağımlılığı” 
konulu bir seminer verdi.

Bağımlılığın tanımı, bağım-
lılık türleri, akıllı telefon
bağımlılığı kaynaklı
sorunlar, bu bağımlılık
türü ile mücadele
yöntemleri hakkın-
da bilgi verilen
seminerde Dr.
Öğr. Üyesi Çevik,
nomofobi adı ver-
ilen telefon
bağımlılığında,
kişinin telefonunu
bıraktığı an tekrar
alma eğilimi
gösterme, bildirim
seslerine duyarlılık,
tekrar tekrar kontrol
etme ihtiyacı gibi zor-
lanmalar yaşadığını söyle-
di. Dr. Öğr. Üyesi Çevik, gün-
lük hayatı kolaylaştıran akıllı tele-
fonların, bilgisayarda yapılabilecek
işlemleri daha kısa sürede yapmayı

mümkün kılarak
zamandan tasarruf

sağladığını ancak
zamanla

bireylerde
bağımlılık
geliştire-
bildiğini
kaydederek
akıllı telefon
bağım-
lılığının
birçok fizy-
olojik ve
psikolojik

soruna neden
olduğuna dikkat

çeken Dr. Öğr.
Üyesi Çevik, bu

cihazların doğru kul-
lanımının bağımlılık

riskinden korunmada önem
taşıdığını vurguladı. Dr. Öğr. Üyesi
Çevik özetle şunları söyledi: “Bu

bağımlılıktan kurtulmak için bilinçli
adımlar atmak önemlidir. Kendi sınır-
larınızı belirlemek ve telefon kul-
lanımınızı sınırlamak, başlangıç
adımı olabilir. Bildirimleri kapatmak
ya da kontrol etmek, belirli aralıklarla
dijital detoks uygulamak, yatmadan
önce telefon kullanımını sınırlayarak
daha iyi bir uyku alışkanlığı edin-
mek, alternatif etkinlikler bulmak,
gerçek hayattaki sosyal etkileşimlere
zaman ayırmak ve teknolojiyi daha
bilinçli kullanmak da bu sürecin
parçası olarak görülmelidirEğer bu
bağımlılık yaşamınızı ve ilişkilerinizi
ciddi bir şekilde etkiliyorsa, profesy-
onel yardım almaktan da çekin-
memelisiniz. Unutulmamalıdır ki tele-
fonunuz sizi yönlendiren bir araç
değil sizin kontrolünüzde olmalıdır.
Bu anlayışla hayatınızda bir denge
oluşturabilir ve yaşamınızın önemli
alanlarına daha fazla odaklan-
abilirsiniz.” >>HÜDAYİ ACAR

Mahmut Çorumlu’dan
Emirdağ’a ziyaret

Emniyet Genel Müdür Yardımcısı Mahmut Çorumlu,
Emirdağ'ı ziyaret ederek bir dizi temaslarda bulundu.

Ziyaretlerine Emirdağ
Belediyesi ile başlayan
Emniyet Genel Müdür
Yardımcısı Mahmut Çorum-
lu, Belediye Başkan Serkan
Koyuncu'nun ilçemize
kazandırdığı projeler ve
yürüttüğü çalışmalar hakkın-
da bilgi alışverişinde bulun-
du.  Ziyaret programı daha
sonra Emirdağ Belediyesi
Gençlik Merkezi'nde devam
etti.  Müdür Yardımcısı
Çorumlu, Başkan Koyuncu
ile birlikte gençlerin eğitim
ve sosyal faaliyetlerine katkı
sağlayan bu merkezi gez-
erek yürütülen faaliyetler
hakkında bilgiler aldı. Müdür
Yardımcısı Çorumlu ilçede ki
ziyareti Yarı Olimpik Yüzme
Havuzu ile devam etti.
Programın son bölümünde

Müdür Yardımcısı Çorumlu
ve Başkan Koyuncu
esnaflarımızı ziyaret ederek
onların talep ve önerilerini
dinledi. Başkan Koyuncu,
nazik ziyaretleri ve
Emirdağ’a sağladığı destek
için Emniyet Genel Müdür
Yardımcısı Mahmut Çorum-
lu’ya teşekkür etti. 
>>İZZET IŞIK
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İGM’de KASIM toplantıları başladı
Afyonkarahisar İl Genel Meclisi’nin Kasım Ayı toplantıları başladı. 20 gün sürecek olan Kasım ayı toplantılarının ilki dün Mehmet Siper başkanlığında gerçekleştirildi. 

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi
Kasım ayı toplantılarının ilk birleşi-
mi gerçekleştirildi. Toplantıda, İYİ

Parti’den istifa eden Hocalar İl Genel
Meclis Üyesi Hasan Kaya’nın AK Parti'ye
geçiş yaptığı duyuruldu. İl Genel Meclisi
Başkanı Mehmet Siper, Kasım ayı toplan-
tılarının ilk birleşiminde gündeme ilişkin
açıklamalarda bulundu. Başkan Siper;

“Cumhuriyetimizin 101. yılını kutlamanın
onurunu ve coşkusunu yaşıyoruz.
Cumhuriyet, milletimizin birlik ve beraber-
lik içinde, özgürce ve bağımsızca yaşa-
ma iradesinin simgesidir. 29 Ekim 1923’te
temellerini attığımız bu Cumhuriyet,
sadece bir yönetim şekli değil, aynı
zamanda milletimizin hürriyet ve bağımsı-
zlık uğruna verdiği mücadelelerin

anlamını taşır. Bu büyük mirası bizlere
bırakan başta Gazi Mustafa Kemal
Atatürk ve silah arkadaşları olmak üzere,
tüm kahramanlarımızı rahmet, minnet ve
saygıyla anıyoruz. Cumhuriyet, bizlere
yalnızca bağımsızlık değil, aynı zamanda
çağdaş bir gelecek inşa etme sorumlu-
luğu da yüklemiştir. Bu bilinçle hareket
ederek, Cumhuriyetimizi yüceltmek,
ülkemizi daha ileriye taşımak en büyük
görevimizdir. Bizler, Atatürk’ün “En büyük
eserim” dediği Cumhuriyetimizi daima
koruyacak ve gelecek nesillere güçlü bir
şekilde aktaracağız. Bu duygu ve
düşüncelerle, başta Gazi Mustafa Kemal
Atatürk ve silah arkadaşları olmak üzere,
bu toprakları vatan yapan, bağımsızlık
uğruna canlarını feda eden aziz şehitler-
imizi rahmet ve minnetle anıyorum.
Hepimizin 29 Ekim Cumhuriyet Bayramı
kutlu olsun!” dedi.

“ŞEHİTLERİMİZİN HATIRASINI
YAŞATMAK HEPİMİZİN 
SORUMLULUĞUDUR”

TUSAŞ’a düzenlenen terör saldırısına da
değinen İGM Başkanı Mehmet Siper;

“Geçtiğimiz günlerde, ülkemizin savun-
ma sanayiinde gururla yer alan TUSAŞ
tesislerinde meydana gelen hain
saldırıda ne yazık ki 5 kahraman
vatandaşımızı şehit verdik, 22
çalışanımız ise yaralandı. Vatanına
hizmet eden, milletine katkı sağlayan
bu kıymetli evlatlarımızı, ülkemizin
büyümesi ve güvenliği adına verdikleri
bu şehadetle sonsuzluğa uğurladık.
Şehitlerimize Allah’tan rahmet, kederli
ailelerine sabır ve başsağlığı diliyorum.
Onların bu büyük fedakarlığı, bizlere
ne kadar güçlü bir ülkeye sahip
olduğumuzu bir kez daha hatırlatmak-
tadır. Şehitlerimizin hatırasını yaşat-
mak, onların bıraktığı emaneti ileriye
taşımak ve ülkemizin güvenliği, bağım-

sızlığı adına çalışmak hepimizin
sorumluluğudur.  Hayatını kaybeden
aziz şehitlerimize bir kez daha
Allah’tan rahmet, yaralılarımıza acil
şifalar diliyorum. Rabbim ülkemizi ve
milletimizi böyle acılardan korusun, bir-
liğimizi ve gücümüzü daim eylesin”
ifadelerini kullandı. Gündemde yer
alan 6 maddeye ilişkin değerlendirmel-
er yapılarak ilgili komisyonların değer-
lendirmesi için komisyonlara sevki oy
birliği ile kabul edildi. Kasım ayı boyun-
ca 20 gün sürecek olan toplantılarda,
Afyonkarahisar İl Genel Meclisi'nin
gündeminde 2024 yılı performans
değerlendirmesi yapılarak, 2025 yılı
bütçesi belirlenecek. 
>>HÜDAYİ ACAR

Hayvan hırsızlığından aranan
şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar’da
büyük ve 
küçükbaş hayvan
hırsızlığından
aranan şahıs 
jandarmanın takibi
sonrası yakalandı.

Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından aranan
şahısların tespiti ve yakalanması-
na yönelik çalışma başlattı.
Yapılan incelemelerde N.E., isimli
şahsın büyük ve küçükbaş hayvan
hırsızlığından arandığı tespit edil-
di. Ardından şahsın peşine düşen

ekipler şüpheliyi Emirdağ ilçesi
Demircili köyünde yakalayarak
gözaltına aldı. Şahıs işlemlerinin
ardından sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak Bolvadin
T Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumuna teslim edildi. 
>>İHA

Jandarma personellerine ‘Hayvansal Ürünlerin
Sevklerinde Yol Kontrolleri’ eğitimi verildi
Afyonkarahisar’ın Sultandağı ilçesinde jandarma ve polislere ‘Yurt İçinde
Hayvan ve Hayvansal Ürünlerin Sevklerinde Yol Kontrolleri’ eğitim verildi.

Eğitim çalışması Sultandağı İlçe Tarım
ve Orman Müdürlüğüne bağlı ekipler
tarafından yapıldı. Çok sayıda jandarma
personelinin katıldığı çalışmada ‘2024
Yılı Hayvan Hastalıkları ile Mücadele ve
Hayvan Hareketleri Kontrolü Genelgesi’
çerçevesinde bilgilendirme yapıldı.
Eğitim çalışması sonrası kurumun
sosyal medya hesabından yapılan açık-
lamada ise “Devletimizin kurumları ile el
ele vererek hayvan sağlığı ve güvenli
gıda denetim kontrol çalışmalarımız
aralıksız devam edecektir” ifadelerine
yer verildi. >>İHA

Otluk alanda çıkan yangın paniğe neden oldu
Afyonkarahisar’ın
Şuhut ilçesinde
otluk alanda çıkan
yangın zamanında
müdahaleyle
ormanlık alana
sıçramadan
söndürüldü.

Olay, Şuhut ilçesine bağlı Demirbel
köyünde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, köydeki otluk alandan
henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü yangın çıktı. Dumanları gören

köy sakinleri durumu itfaiyeye bildirerek
yardım istedi. İhbar üzerine bölgeye
çevre belediyelerin itfaiye ekipleri ile
Orman İşletme Müdürlüğüne ait arazö-
zler sevk edildi. Bölgeye gelen ekipler

hızlı bir şekilde yangına müdahale
ederek, alevlerin ormanlık alana sıçra-
masının önüne geçti. Yangının çıkış
nedeninin belirlenmesi için inceleme
başlatıldı. >>İHA

Hapis cezasıyla aranan
şahısları polis yakaladı
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı ekipler tarafın-
dan aranan şahısların yakalanmasına yönelik çalışma yapıldı.
Yapılan incelemelerde M.K., isimli şahsın cebir tehdit veya hile
kullanarak kişiyi hürriyetinden yoksun kılma- tehdit- hakaret
suçlarından 8 yıl 5 ay 20 gün hapis cezası ile H.M. isimli şah-
sın ise uyuşturucu ticareti suçundan 12 yıl 11 ay hapis cezası
ile arandığı tespit edildi. Ardından şahısların peşine düşen
ekipler şüphelileri kent merkezinde yakalayarak gözaltına aldı.
Şahıslar ardından sevk edildikleri mahkeme tarafından tutukla-
narak cezaevine gönderildi.>>İHA

Tuğgeneral Fatih Dağlı’dan
İGM Başkanı Siper’e ziyaret

Afyonkarahisar İkmal ve Garnizon Komutanı
Tuğgeneral Fatih Dağlı, Afyonkarahisar İl Genel

Meclis Başkanı Mehmet Siper’i ziyaret etti. 
Ziyaret sırasında Tuğgeneral Dağlı ve İl
Genel Meclis Başkanı Siper, ilimizde
devam eden çeşitli sosyal sorumluluk
projeleri hakkında bilgi alışverişinde
bulundu. Tuğgeneral Fatih Dağlı da, İl
Genel Meclisi’nin nazik misafirperverliği
için teşekkür ederek, Afyonkarahisar’ın
hem güvenliği hem de toplumsal gelişi-
mi için çalışmaya devam edeceklerini
belirtti. Başkan Mehmet Siper,
Afyonkarahisar’ın güvenliği ve huzuru

için gösterdikleri özverili çalışmalardan
dolayı Tuğgeneral Dağlı ve komuta
kademesine teşekkürlerini sundu.
Başkan Siper, “Sayın Komutanımızın
bizleri ziyaret etmesi bizler için büyük bir
onur ve mutluluk kaynağı oldu.
Kendilerine hem nazik ziyaretleri hem
de Afyonkarahisar’ın güvenliği ve refahı
için gösterdikleri özverili çalışmalardan
dolayı teşekkür ediyorum” dedi.
>>İBRAHİM ARTIÇ



442  KASIM  2024 CUMARTESİ

AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

KUMRU
Eski SSK Hastanesi Yanı

212 46 61
ECE

Fatih Mah. Sağlık Ocağı Karşısı
217 57 55
TUĞRUL

Eski Devlet Hastanesi Karşısı
213 98 78

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm. 

Tic. Ltd. Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MUHİTTİN YEŞİLAY

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
MEVLÜT TINAS

2  KASIM  2024 CUMARTESİ  SAYI : 5612
KURULUŞ: 19 ARALIK 2005

YAYIN TÜRÜ: YEREL SÜRELİ

WEB ADRESİ

WWW.afyonanahaber.com.tr

E- MAİL ADRESİ

info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

KIŞ DİYETLERINDE BAĞIŞIK
VE VÜCUT DİRENCİNE DİKKAT
Kış aylarında havalarında soğumasıyla birlikte hastalıklara karşı vücut direncinin düşmesine dikkat çeken uzmanlar,

vücut direncini korumak için vitaminler, meyveler ve Omega-3 gibi besin kaynaklarının tüketilmesini öneriyor.

Bağışıklık sisteminin kalesini bağırsakların
olduğunu belirten Diyetisyen Nurefşan
Yıldız, “Havaların soğumasıyla birlikte,

bağışıklığı güçlendirmek ve vücudu korumak
için beslenmede dikkat etmemiz gereken konu-
lar var. Öncelikle eğer kilo verme gibi bir hede-
fimiz varsa kısıtlı diyetlerden uzak durmanız
gerekiyor. Vücudun besin ögelerini tam olarak
karşılayabileceğiniz daha besleyici programları
takip etmeniz gerekir. Bununla birlikte özellikle
tabağımızın yarısı sebzelerle dolu olsun istiy-
oruz. Maydanoz, marul, roka gibi yeşil yapraklı
sebzeler ve karnabahar, brokoli, pancar gibi
antioksidan içeren yüksek sebzeleri mutlaka
diyette tüketmemiz gerekiyor. Bir önemli konu
ise bağırsak sağlığı. Bağışıklık kalesi bağırsak-
lar diyoruz. O yüzden bağırsaklardaki yararlı
bakterileri besleyen aynı zamanda probiyotik
etki oluşturabilecek ev yapımı turşular, yoğurt ve
sirke gibi besinlere de mutlaka yer vermeniz
gerekiyor” diye konuştu. Kış aylarında havaların
soğuması birlikte sporla beraber diyet yapan
insanların daha az su tükettiğini, ama aslında kış

aylarında hem diyet için hem de vücut direncin
düşmemesi için su tüketimin olmasını gerektiği-
ni aktaran Diyetisyen Yıldız, “Kış aylarında
havaların soğumasıyla birlikte su tüketimlerinde
ciddi azalmalar görüyoruz. Ama vücudumuzun
her zaman suya ihtiyacı var, su bizim için
olmazsa olmaz. Dolasıyla günde 2-2,5 litre su
tüketimini öneriyorum. Bunun yanında ıhlamur,
ada çayı ve kuşburnu gibi bitki çaylarıyla birlikte
hem sıvı alımını hem de bağışıklığı çok güzel
destekleyebiliyoruz” dedi. Metabolizmayı
harekete geçirmeye ve hastalıklardan korunmak
için kış aylarında Omega-3 yağ asitlerinin önem-
ini aktaran Diyetisyen Yıldız, “Bir diğer önemli
konu ise Omega-3 yağ asitleri. Hem metaboliz-
mayı çalıştırmak için rolü hem de hastalıklara
karşı koruyucu rolü ile çok ön planda. En iyi kay-
nakların balıklar olduğunu biliyoruz. Hafta 1-2
kez mutlaka ızgara, fırın ve buğulama şeklinde
balık tüketimini öneriyorum. Bunun yanında
keten tohumu, chia tohumu ve ceviz gibi diğer
Omega-3 kaynaklarını da yer vermek çok faydalı
olacaktır” diye konuştu.

“Bağışıklık için en gerekli
vitamin D vitamini. Özellikle
yine kış aylarında çok ciddi
düşüşler görebiliyoruz. İlk
yapmamız gereken kan
tahlili yaptırarak D vitamin
seviyelerine baktırmak.
Daha sonra her hangi bir
eksiklik veya yetersizlik
görüldüğü takdirde doktor
önerisiyle takviyeleri
düzenli bir şekilde kullan-
mak olmalı. Bunun yanın-
da bir diğer vitamin ise C
vitamini. Özellikle kış
aylarında portakal, nar
ve kivi gibi meyvelerde
bolca bulunur. Bu
meyveleri günde 2-3
porsiyon olacak şekilde tüketmeye özen
gösterebiliriz. Kış aylarında vücut direncini artır-
mak için anitinflamatuar özellikle baharatların
kullanılması gerektiğini aktaran Diyetisyen
Yıldız, “Zerdeçal, zencefil ve karabiber gibi
baharatlar için anitinflamatuar özellikleri sayesinde
vücut dirençleri artırıcı rolleri çok fazla var. O yüz-
den bunları da diyetimize eklememiz gerekiyor.
Peki nasıl ekleyebiliriz. Benim bir tarifem var ismine
biz ‘Altın Süt' diyoruz danışanlarımla. 1 bardak
sütün içeresine 1 çay kaşığı zerdeçal, karabiber ve
toz tarçın ekliyoruz. Bunları kısık ateşte pişirip ocak-
tan alıyoruz. Ilıdıktan sonra bal ilave ederek
karıştırıyoruz. Günde bir bardak bu karışımı tükete-
bilirsiniz.>>İHA

El-ayak-ağız hastalığı erişkinlere de bulaşabiliyor
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları

Uzmanı Dr. Mustafa Alper
Aykanat, son dönemde 

çocuklarda oldukça fazla
görülen el-ayak-ağız

hastalığının, damlacık yoluyla
erişkinlere de bulaşabileceğini
belirterek, uyarılarda bulundu.

El-ayak-ağız hastalığı, son dönemde okul ve kreş
çağındaki çocuklarda oldukça sık görülmeye baş-
landı. Damlacık yoluyla bulaşan ve deride döküntü,
kabarcık gibi belirtiler gösteren hastalık hakkında bil-
gilendirmede bulunan Uzm. Dr. Mustafa Alper
Aykanat, tedbir alınması gereken hususları açıkladı.

“Ateş, avuç içi, ayak tabanlarında
döküntü, iştah kaybı ve yutma zorluğu 

belirtilerine dikkat”
Hastalığın belirtileri ve dikkat edilmesi gereken husus-
lardan bahseden Medicana International Samsun
Hastanesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.
Mustafa Alper Aykanat, “Ateş, boğaz ağrısı, dil, diş
etleri ve yanakların iç kısmında kabarcık şeklinde
lezyonlar, avuç içi ve ayak tabanlarında döküntü,
bebek ve küçük çocuklarda huzursuzluk, iştah kaybı
ve yutma zorluğu şeklinde belirtileri vardır. El-ayak-
ağız hastalığı, küçük RNA virüsleri olan döküntülü bir
hastalıktır. Hastalık damlacık yoluyla bulaşır bu
nedenle okul ya da kreşteki çocuklar arasında bulaş-
ması kolay olur. El- ayak-ağız hastalığı şüphesi olan
çocuklarda pediatri hekimi çocuğun bilgilerini aileden
aldıktan sonra fiziki muayeneyi yaparak tanısını
koyar. Laboratuvar tetkikleriyle de desteklenir. El-
ayak-ağız hastalığı tedavisi için özel bir uygulama
yoktur. Bu hastalığının belirtileri genellikle 7 ila 10 gün
içinde düzelir. Ağız yaralarının ağrısını hafifletmek için
topikal oral anestezikler, çeşitli ağrı kesici ateş
düşürücüler semptomları azaltmak için kullanılmak-
tadır. Hastalık döneminde sıvı tüketiminin artırılması,
liften zengin, probiyotik içerikli gıdalarla beslenilmesi
iyileşme açısından önemlidir. Ayrıca çocuk hastalık
süresince dinlendirilmelidir” dedi.

“El-ayak-ağız hastalığı 
erişkinlere de bulaşabiliyor”

Çocuklarda daha sık görülen hastalığın, erişkinlere de
bulaşabildiğine dikkat çeken Uzm. Dr. Aykanat, “El-
ayak-ağız hastalığı bulaşıcıdır. Damlacık yoluyla
bulaşır. El-ayak-ağız hastalığı, genellikle 1 hafta 10
gün içinde ilaç kullanarak, dinlenerek ve sağlıklı bir
şekilde beslenerek düzelir. Daha şiddetli vakalar
bazen birtakım komplikasyonlara neden olabilir ancak
bu durum sık görülmez. Bol sıvı almak, temel beslen-
me prensibi olmalıdır. Ağızda yara olduğu için sert ve
baharatlı acı gıdalar yarayı tahriş edeceğinden uzak
durulmalı ve lifli gıdalarla beslenilmelidir. Hastalık son-
rası iz kalma söz konusu değildir. Hastalığı önlemek
için dengeli beslenmek, düzenli uyku ve bol sıvı alımı
temel bağışıklık desteği olduğundan önemlidir.
Erişkinlere dahil bulaşabilir. Aileler, özellikle kış döne-
minde omega ve D vitamini desteği yapmalıdır. Abur
cubur dediğimiz paketli gıdalardan uzak durulması,
çok sıcak ortamlarda uyumayı engellemesi de önem-
li hususlar arasındadır” diye konuştu.>>İHA
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AKÜ öğrenci kulüp ve toplulukları
bilgilendirme toplantısı düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Öğrenci Kulüp ve Toplulukları
bilgilendirme toplantısı Atatürk Kongre Merkezinde gerçekleştirildi.

Toplantıya AKÜ Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Murat Peker, Sağlık,
Kültür ve Spor (SKS) Daire

Başkanı Gürbüz Bıdık, AKÜ Genç Ofis
Sorumlusu Okan Özdemir ile öğrenci
kulüp ve topluluk akademik danışman-
ları ve öğrenciler katıldı.

ÜNİDES, ÖĞRENCİLERİ 
DESTEKLİYOR

Toplantının açış konuşmasını yapan
AKÜ Genç Ofis Sorumlusu Okan
Özdemir, Gençlik Ofisinin Atatürk
Kongre Merkezine taşınacağını
belirterek, “500 metrekarelik bir alanımız
olacak. Bu alanda kitap kafemiz, has
odamız  ve 3 atölyemiz olacak. Atölye
ve has odamızda hem akıllı tahta hem
de projeksiyon cihazımız olacak” diye
konuştu.  Gençlik ve Spor Bakanlığının
himayelerinde gerçekleştirilen Üniver-
site Öğrenci Toplulukları İş Birliği ve
Destek Programı (ÜNİDES) hakkında
bilgiler veren Özdemir, “ÜNİDES,
Gençlik ve Spor Bakanlığının 81 ildeki
Genç Ofisler aracılığıyla aktif öğrenci
kulüp ve topluluklarına yerel projelerde
50 bin TL’ye kadar, ulusal projelerde ise
51 bin TL ile 100 bin TL’ye kadar ayni
destek veren bir proje. Nakdi olarak bir
şey sağlanmıyor. Öğrenciler projelerini
yapıyor. Öğrenciler danışmanları ile bir-
likte genclikhizmetleri.gov.tr adresinden
proje başvurusunu yapıyor. Akabinde
bakanlığımızın kurulu bu projeyi onay-
ladığı anda sizlere ulaşıyor. 4 etap şek-
linde başvuru alınıyor. 4 dönemde farklı
farklı projelerde başvuru yapılabilir.
Başvurular ilk 3 adımda çevrim içi
yapılıyor. Başvuruda her şeyi hesaba
katarak başvuru yapılmalı” dedi. AKÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker
ise Gençlik ve Spor Bakanlığının öğren-
cilere güzel desteklerinin olduğunu
söyledi.  Peker, “Günümüzde tasarruf
tedbirlerinden dolayı bazı sıkıntılar
yaşıyoruz. Bazen öğrencilerimiz geziye
gitmek istiyor ya da farklı bir programa
dahil olmak istiyor ama yeterli otobüs
desteğini sağlayamayabiliyoruz ama
elimizde Gençlik ve Spor Bakanlığının
sunduğu güzel bir fırsat var. Öğrenci
Kulüp ve Topluluklarımızın faaliyetlerinin
de genelde gezi olduğunu görüyoruz”
ifadelerini kullandı.

“ALANINIZA ÖZGÜ FAALİYETLER
YAPMANIZI İSTİYORUZ”

Öğrenci kulüp ve topluluklarının kendi
alanına özgü faaliyetler yürütmesini
özellikle arzu ettiklerini belirten Peker,
“Geçtiğimiz TEKNOFEST yarışmalarına
hazırlanan takımlarımız oldu. Bazen
maddi destek bulmakta hakikaten zor-
landılar. Gençlik ve Spor Bakanlığının
sunduğu önemli bir fırsat bu. Özellikle
TEKNOFEST yarışmalarına hazırlanan
takımlarımızın ve danışmanlarımızın
öğrencilerimizi bu şekilde doğru yönde
yönlendirebileceğini ve oradan da iyi
destekler alınabileceğini düşünüyorum”
diye konuştu.

“YÖNERGEMİZ DEĞİŞECEK”
Öğrenci Kulüp ve Toplulukları
Yönergesinin değişeceğini kaydeden
Peker, “Önergemizi değiştireceğiz.
Yapılacak değişiklikle bundan sonraki
etkinliklerimizin nasıl yapılacağına ilişkin
yeni bir yönergemiz olacak. Kulüp ve
topluluklar 1 yıl faaliyet göstermedikleri
takdirde ya da bu süre içerisinde yöne-
tim kurulunu kurmadıkları zaman kapat-
mak durumunda kalıyoruz. Kapattığımız
kulüp ve topluluklar adına üzülüyorum.
Yeni yönergede de görev ve sorumluluk-
larımıza dikkat edelim” dedi.

EN AZ 5 ETKİNLİK
Her kulüp ve topluluktan yılda en az 5
etkinlik beklediklerini belirten Peker,
öğrenci kulüp ve toplulukların dikkat
etmesi gereken hususlara ilişkin şunları
söyledi: “Bazı kulüp ve topluluklarımı
yılda 20-22 tane etkinlik yapıyor. Kulüp
ve topluluklarımızın kendi alanına özgü
en az 5 faaliyet yapmasını arzu ediyoruz.
Bununla ilgili sponsorluk ilkeleri oluştu-
ruldu. Bunlar bizim için önemli imkanlar.
Kulüp ve topluluklarımızın faaliyetlerinde
gezi de önemli bir yere sahip. Gezi
faaliyetleriniz için sponsorlara ihtiyacınız
olacak. Sponsorluk ilkeleri doğrultusun-

da onları takip edebilirsiniz. En önemli
hususlardan birisi de etkinlik yapılacağı
gün, etkinliğin bize imzaya sunulmasıdır.
Yönergemizde de ifade ediliyor en az 1
hafta öncesinden etkinliklerimizin bir
şekilde onaylanması hususuna dikkat
edelim. Alanında nitelikli olarak en fazla
etkinlik yapan kulüp ve topluluk
başkanını öğrenci ödülüne öneriyoruz.
Bu ödül komisyonundan geçiyor. Sizlerin
de aynı şekilde kendi kulüp ve toplu-
luğunuzla ilgili fazla sayıda etkinlik yap-
manız önümüzdeki yıllarda sizin de o
ödülü almanız için bir fırsat olabilir.” SKS
Daire Başkanı Gürbüz Bıdık konuş-
masında üniversite işleyişi ve etkinlikler
hakkında bilgiler verdi. Kulüp ve toplu-
lukların düzenleyebilecekleri etkinliklerin
prosedürlerini anlatan Bıdık, faaliyetlerin
hızlandırılması amacıyla oluşturulmuş
olan topluluklar.aku.edu.tr web sayfası
ile ilgili bilgilendirmede bulundu.
Bilgilendirme Toplantısı öncesi AKÜ
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Şuayıp
Özdemir ve Prof. Dr. Murat Peker, Barış
Manço Şölen Alanında Öğrenci Kulüp ve
Topluluklarının stantlarını ziyaret ederek,
öğrencilerle sohbet etti. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

“500 metrekarelik bir
alanımız olacak. Bu alanda
kitap kafemiz, has odamız

ve 3 atölyemiz olacak.”

Köksal “Mahallelerimizin 
sesi olmaya devam ediyoruz"

Belediye Başkanı Burcu Köksal,
“Mahalle Buluşmaları” 
kapsamında Hasan Karaağaç
Mahallesi’nde vatandaşlarımızla 
bir araya gelerek talep ve 
sorunları yerinde dinledi.

Her hafta düzenli olarak gerçek-
leştirilen mahalle ziyaretlerine
Hasan Karaağaç Mahallesi ile
devam eden Başkan Burcu Köksal,
mahalleyle ilgili altyapı ihtiyaçları ve
çözülmesi gereken sorunlar hakkın-
da bilgi aldı. Buluşmanın ardından
mahalle muhtarı İsmail Atam ve
birim müdürleri ile mahallenin çeşitli
noktalarını ziyaret ederek incelemel-
erde bulundu.

"VATANDAŞLARIMIZIN İSTEK,
TALEP VE ŞİKAYETLERİNİ

YERİNDE DİNLİYORUZ"
Hasan Karaağaç Mahallesi buluş-
masında mahalle ziyaretlerinin öne-
mine vurgu yapan Başkan Burcu
Köksal, “Her hafta bir veya iki
mahallemizi ziyaret ediyor, vatan-
daşlarımızın istek, talep ve şikayet-
lerini bizzat yerinde dinliyoruz.
Sizlerin aktardığı sorunları ve yapıl-
ması gerekenleri öncelik sırasına
koyarak planlamalar yapıyoruz. Bu
ziyaretler, verdiğimiz sözleri yerine
getirme ve vatandaşlarımızın istek-
lerini en hızlı şekilde hayata geçirme
konusunda bizlere rehber oluyor. Biz
burada daha çok sizlerin konuş-
masını ve düşüncelerinizi paylaş-
masını istiyoruz.” dedi.

“MAHALLELERİMİZİN 
RANTA KURBAN EDİLMESİNİ

İSTEMİYORUZ”
Toplantıda mahalle sakinlerinin özel-

likle imar planı konusunda yönelttiği
soruları yanıtlayan Başkan Burcu
Köksal, konuyla ilgili hassasiyetlerini
dile getirerek, mahallede 2008’den
bu yana bir değişim yapılmadığını
belirtti. Hasan Karaağaç’ın Afyon’un
en değerli bölgelerinden biri
olduğunu dile getiren Başkan, “Bu
mahallemizin ranta kurban edilmesi-
ni istemiyoruz. Afyonkarahisar’ın
eşsiz coğrafyasının nimetlerinden
en çok burada doğup büyüyen,
burada yaşayan vatandaşlarımız
faydalanmalı. Bu nedenle imar plan-
laması yapılırken çok dikkatli ilerliy-
oruz. Mikrobölgelendirme çalış-
malarıyla zemin etütlerini tamam-
ladıktan sonra imar revizyonu
sürecini başlatacağız. Böylelikle böl-
gemiz, sağlıklı bir yapılaşma için
gereken altyapıya kavuşmuş ola-
cak.” ifadelerini kullandı.

MAHALLE SORUNLARI
YERİNDE İNCELENDİ

Toplantı sonunda, Başkan Burcu
Köksal, birim müdürleri ve Hasan
Karaağaç Mahalle Muhtarı İsmail
Atam ile birlikte mahalleyi gezdi.
Hasan Karaağaç Mahallesi sakin-
leri, Belediye Başkanı Burcu
Köksal’a ve ekibine mahalle ziyaret-
lerinden dolayı teşekkürlerini ileterek
taleplerinin yerinde dinlenmesinden
duydukları memnuniyeti ifade etti.
>>HÜDAYİ ACAR

Dağcılar, Sultandağları
zirvesine tırmandı
AFDOS ve ÇAYDOS Spor Kulüpleri, Cumhuriyet Haftası 

etkinlikleri çerçevesinde Sultandağları zirvesine tırmandı.
Türkiye Dağcılık Federasyonu
Afyonkarahisar İl Temsilciliği tarafından
hazırlanan yıllık faaliyet programı kap-
samında düzenlenen “29 Ekim
Cumhuriyet Bayramı Sultandağları
Gelincikana Zirve Tırmanışı” başarıyla
gerçekleşti. Etkinliğe, Afyonkarahisar
Doğa Sporları Kulübü (AFDOS) ve Çay
Doğa Sporları Kulübü (ÇAYDOS) sporcu-
ları katıldı. Etkinlik, Cumhuriyetin kuru-
luşunun 101. yılına özel olarak planlandı.
Ege ve Marmara Bölgelerinin en yüksek
zirvesi olan, 2675 metre yükseklikteki
Sultandağları’nda bulunan Gelincikana
Zirvesi’ne yapılan tırmanış, sabahın erken
saatlerinde başladı. Katılımcılar,
dağcıların dayanıklılık ve azim gerektiren
zorlu tırmanış rotasını aşarak zirveye
ulaştı. Zirveye varıldığında Cumhuriyet’in
101. yılı onuruna sembolik bir etkinlik

gerçekleştirildi. Bu kapsamda, zirvede
bulunan bayrak yenisi ile değiştirilirdi.
AFDOS kulübünün genç sporcularından
Yüsra Naz Balamut, etkinlikteki perfor-
mansıyla dikkat çekti. Yüksek dağ koşusu
branşında yer alarak, zirveye koşarak
ulaştı. >>İHA
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Türkiye ile Senegal arasında 5 anlaşma
Türkiye ile Senegal arasında eğitim, tarım, enerji, şehircilik ve stratejik iş birliği alanlarında 5 ayrı mutabakat zaptı 

imzalandı. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ve Senegal Cumhurbaşkanı Bassirou Diomaye Diakhar Faye'nin huzurunda
gerçekleşen törende, iki ülkenin farklı sektörlerdeki ilişkilerini güçlendirmeyi amaçlayan anlaşmalar imza altına alındı.

Türkiye ile Senegal arasında fark-
lı alanda önemli işbirliklerini kap-
sayan 5 anlaşma Cumhurbaşkanı

Recep Tayyip Erdoğan ve Senegal
Cumhurbaşkanı Bassirou Diomaye
Diakhar Faye'nin huzurunda imzalandı.
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde gerçek-
leşen imza töreninin ardından Erdoğan
ve Faye ortak basın toplantısı gerçek-
leştirdi. Türkiye Cumhuriyeti Hükümeti ile
Senegal Cumhuriyeti Hükümeti Arasında
Şehircilik Alanında İşbirliğine İlişkin
Mutabakat Zaptı'na, Dışişleri Bakanı
Hakan Fidan ve Senegal Şehir Planlama,
Yerel Yönetimler ve Bölge Planlama
Bakanı Balla Moussa Fofana imza attı.
"Türkiye Cumhuriyeti Hükümeti ve
Senegal Cumhuriyeti Hükümeti Arasında
Enerji ve Hidrokarbonlar Alanlarında
Mutabakat Zaptı", Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanı Alparslan Bayraktar ve
Afrika Entegrasyonu ve Dışişleri Bakanı
Yassine Fall tarafından imzalandı. Tarım
ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı ve
Senegal Tarım, Gıda Egemenliği ve
Hayvancılık Bakanı Mabouba Diagne,
"Türkiye Cumhuriyeti Hükümeti ile
Senegal Cumhuriyeti Hükümeti Arasında

Tarımsal Mekanizasyon Alanında
İşbirliğine İlişkin Mutabakat Zaptı"nı imza
altına aldı. "Türkiye Cumhuriyeti
Yükseköğretim Kurulu ile Senegal
Cumhuriyeti Yükseköğretim, Bilimsel
Araştırma ve İnovasyon Bakanlığı
Arasında Yükseköğretim Alanında
İşbirliğine Yönelik Mutabakat Zaptı"nı da
Yükseköğretim Kurulu Başkan Erol

Özvar ile Afrika Entegrasyonu ve Dışişleri
Bakanı Yassine Fall imzaladı. Bu kap-
samda iki ülke arasındaki "Türkiye
Cumhuriyeti ile Senegal Cumhuriyeti
Arasında Yüksek Düzeyli Stratejik İşbirliği
Konseyi Kurulmasına İlişkin Mutabakat
Protokolü" ise Cumhurbaşkanı Erdoğan
ile Senegal Cumhurbaşkanı Fay tarafın-
dan imzalandı.>>İHA

Ticaret Bakanı Bolat: “AB
ile görüşmelere hazırız”
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Avrupa Komisyonu'nun
‘2024 Türkiye Raporu’ ile ticaret ve ekonomi başlığı

altında Türkiye ile yeniden kurulan iş birliğine ve özel
olarak Yüksek Düzeyli Ticaret Diyaloğu’na yaptığı
olumlu atıfları not ettiklerini ifade ederek, Avrupa

Birliği (AB) ile görüşmelere hazır olduklarını belirtti.
Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Avrupa
Komisyonu tarafından hazırlanan
‘2024 Türkiye Raporu’nu değerlendir-
di. Bakan Bolat, raporun ekonomik
kriterler bağlamında Türkiye’nin
oldukça gelişmiş bir piyasa ekonomi-
sine sahip olduğunu, rekabetçi baskı
ve piyasa güçleriyle baş etme kapa-
sitesi anlamında iyi bir hazırlık
seviyesinin bulunduğunu, AB’ye
ekonomik entegrasyonun yüksek
olduğunu teyit etmiş olmasının mem-
nuniyet verici olduğunu ifade etti.
Bolat, ticarete Türkiye ile AB arasın-
daki ilişkilerin karşılıklı çıkar temelinde
güçlendirildiği bir alan olarak atıf
yapıldığını belirterek, raporda Gümrük
Birliği kapsamındaki sorunların
çözülmesi anlamında ilerleme
kaydedildiğinin ve bu yöndeki adım-
ların devam etmesi gerektiğinin ifade
edilmiş olmasının da son dönemde
kurulan yapıcı diyaloğun pozitif
sonuçlarını yansıtması açısından
olumlu olduğunu dile getirdi. Bakan
Bolat, Gümrük Birliği'nin güncellen-
mesi öncesinde mevcut ticari sorun-
ların üstesinden gelme ve daha derin
bir işbirliği tesis etmek üzere kurulan
ve ilk toplantısını Avrupa Komisyonu
Kıdemli Başkan Yardımcısı Valdis
Dombrovskis ile temmuz ayında
Brüksel’de gerçekleştirdikleri Yüksek
Düzeyli Ticaret Diyaloğu’nun karşılıklı
işbirliğinin öne çıkan unsurlarından
biri olarak raporda yer almasının
önemli olduğunu belirtti. Bolat, AB’nin
son dönemde güçlenen teknik ve üst
düzey diyaloğa atıf yapmasının
önemli olduğunu ifade ederek,
Yüksek Düzeyli Ticaret Diyaloğu’nun
karşılaşılan ticari sorunların
güçlendirilmiş işbirliği anlayışıyla ele
alındığı ve sorunların çözümü
yönünde karşılıklı bir yol haritası
çizildiği bir platform olarak raporda yer
bulmasından memnuniyet duyduk-
larını vurguladı. Bolat, AB ile son bir
yıl içerisinde Gümrük Birliği’nin işleyişi
konusunda Yüksek Düzeyli Ticaret
Diyaloğ'un kurulması dahil diyalog
pencerelerinin sonuna kadar açık
olduğunu, ticari ilişkilerin zeminin
karşılıklı yarar temelinde
güçlendirildiğini, karşılıklı ticari engel-
lerin kaldırılması konusunda ilerleme
kaydedildiğinin altını çizerek, raporda
Yüksek Temsilci ile Komisyon’un

Gümrük Birliği’nin güncellenmesine
yönelik müzakere çerçeve belgesi
hakkındaki tartışmaların yeniden
başlatılmasını tavsiye etmiş olmasının
da bu olumlu ilişkilerin bir tezahürü
olduğunu ifade etti. Bakan Bolat,
Türkiye Raporu'nun ekonomi ve
ticaret bölümleri dışındaki kısımların-
da Dışişleri Bakanlığı tarafından açık-
lanan eksiklikler ve Türkiye açısından
objektiflikten uzak ve haklı
gerekçelere dayanmayan değer-
lendirmeler bulunduğunun altını
çizmekle birlikte Komisyon'un rapor
vesilesi ile ticaret ve ekonomi başlığı
altında Türkiye ile yeniden kurulan
işbirliğine ve özel olarak Yüksek
Düzeyli Ticaret Diyaloğu'na yaptığı
olumlu atıfları not ettiklerini ve
müteakip çalışmalar için AB ile
görüşmelere hazır olduklarını belirtti.

“AB'nin sorumluluklarını yerine
getirmesi beklentimiz de doğal

olarak devam etmektedir”
Bakan Bolat, “En önemli ticaret ortak-
larımızdan AB ile ticaretin önündeki
engellerin kaldırılması, karşılıklı fayda
temelinde ve yeşil dönüşüm ve dijital
ticaret gibi konularda işbirliğinin
geliştirilmesine dayanan yeni diyalog
sürecinin dengeli bir şekilde
yürütülmesi, AB ile karşılıklı attığımız
adımlara bağlı olarak ilerleyecektir. Bu
kapsamda Bakanlığımızın yakın iş
birliği ve diyalog yönündeki kararlılığı
açıktır. Aynı şekilde üzerine düşen
konularda AB'nin sorumluluklarını yer-
ine getirmesi beklentimiz de doğal
olarak devam etmektedir” şeklinde
konuştu.>>İHA

Terör örgütü PKK'ya ait 661 kg
patlayıcı madde ele geçirildi

İçişleri Bakanı Ali
Yerlikaya, PKK terör
örgütüne ait 661 kg 
patlayıcı madde ele 
geçirildiğini açıkladı.

Bakan Yerlikaya sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada,
"11 ilde bölücü terör örgütü

mensubu teröristlerin kırsalda eylem
yapmak amacıyla mağara ve sığı-
naklara sakladıkları patlayıcıların,
çeşitli silah ve mühimmatların yok
edilmesine yönelik düzenlenen
“GÜRZ-25” operasyonlarında 37
mağara, sığınak ve barınma alanı
imha edildi" ifadesini kullandı.

Yerlikaya operasyonlar sonucu ele 
geçirilen malzemeleri ise şöyle
açıkladı:
"661 kg patlayıcı madde, 4 adet M79
Isı Güdümlü Tanksavar Mühimmatı, 3
adet RPG-7 Roketatar Silahı, 3 adet
PKM Makineli Tüfek, 4 adet Dragunov
Keskin Nişancı Tüfeği, 12 adet
Kalaşnikof Piyade Tüfeği, 105 adet el
bombası, 78 adet roketatar mühim-
matı, 25 adet top, havan ve bom-
baatar mühimmatı, 14 bin 67 adet
çeşitli ebatta ve çapta mühimmat ele
geçirildi. Yılın 365 günü, 4 mevsim, 12
ay, gece gündüz demeden şehir
içinde de kırsalda da operasyon-
larımız kararlılıkla devam edecek.
Jandarma Genel Komutanlığı TEM

Daire Başkanlığı ve İstihbarat
Başkanlığı koordinesinde; Şırnak,
Mardin, Elazığ, Hatay, Muş, Siirt,
Tunceli, Iğdır, Bingöl, Bitlis ve Hakkari
İl Jandarma Komutanlıklarınca yapılan
çalışmalar sonucu; Jandarma Özel
Harekat (JÖH), Jandarma Komando
ve Güvenlik Korucu Timleri ile J-SİHA
ve ATAK helikopterlerinin desteğiyle
Beytüşşebap, Silopi, Uludere,
Nusaybin, Ömerli, Dargeçit, Palu,

Payas, Şenyayla, Pervari, Nazımiye,
Iğdır Merkez, Yayladere, Mutki ve
Hakkâri Merkez kırsalında “GÜRZ-25”
operasyonları gerçekleştirildi. Bölücü
Terör örgütünün lojistik amaçlı kullan-
mak ve eylem yapmak için hazırladığı
inleri tek tek tespit edilip başlarına
yıkıldı Operasyonları gerçekleştiren
Kahraman Jandarmamızı tebrik ediyo-
rum. Allah ayaklarına taş değdirmesin.
Milletimizin duası sizinle.">>İHA
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Voleybol Kadınlar 2.
Ligde geride kalan 4
hafta sonunda 3 
galibiyet ve 1 
mağlubiyet elde
ederek 9 puanla 3.
Sırada yer alan
Afyon Belediye
Yüntaşspor ligin 5.
Haftasında Pazar
günü kendi evinde
Sakarya ekibi
Serdivan Belediye
Gelişimspor’u
konuk edecek.

İlk kez mücadele ettiği Voleybol Kadınlar
2. Ligde geride kalan 4 hafta sonunda 3
galibiyet ve 1 mağlubiyet elde ederek 9
puanla 3. Sırada yer alan Afyon Belediye
Yüntaşspor ligin 5. Haftasında Pazar günü
kendi evinde Sakarya ekibi  Serdivan
Belediye Gelişimspor’u konuk edecek.
Sezona kendi saha ve seyircisi önünde
Karabük Gençlikspor’u mağlup ederek

başlayan ve ligde 4 maç sonunda 3 gali-
biyet ve 1 mağlubiyet elde eden Afyon
Belediye Yüntaşspor, taraftarı önünde bir
zafer daha kazanmak istiyor. Ligde9
puanla 3. Sırada haftaya giren Afyon
Belediye Yüntaşspor, geride kalan 4 haf-
tada oynadığı 3 maç sonunda 1 galibiyet
ve 2 mağlubiyet elde ederek topladığı 3
puanla 5. Sırada kendisine yer bulan

Sakarya temsilcisi Serdivan Belediye
Gelişimspor’u konuk edecek. Prof. Dr.
Veysel Eroğlu Spor Salonu’nda 3 Kasım
Pazar günü saat 14:30’da oynanacak
olan Afyon Belediyespor-Sakarya
Serdivan belediye Gelişimspor mücade-
lesinde Afyonkarahisarlı sporseverlerin
tribünlerdeki yerini alarak takımına destek
vermesi bekleniyor.  >>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü tarafından, 25 Kasım Kadına
Yönelik Şiddetle Uluslararası Mücadele ve
Dayanışma Günü kapsamında Tınaztepe
Spor Salonu'nda "Kadına Şiddete Sıfır
Tolerans" temalı voleybol müsabakası
düzenlendi. Bu anlamlı etkinlikte, Gençlik
ve Spor İl Müdürlüğü ile Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Müdürlüğü takımları karşı
karşıya geldi. Çekişmeli geçen 
karşılaşmayı 3-1 skorla Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü takımı kazandı.

KARŞILAŞMA KADINA 
ŞİDDETE DİKKAT ÇEKTİ

Tınaztepe Spor Salonu'nda oynanan müs-
abakada, sporseverler ve davetliler kadına
şiddet konusuna dikkat çekmek amacıyla
toplandı. Karşılaşmaya katılan iki takım da
“Kadına Şiddete Sıfır Tolerans” pankartı açtı.
Katılımcılar, kadına şiddet konusunda
toplumun bilincini artırmak amacıyla bir araya
gelmenin ve sahada mücadele etmenin öne-
mini vurguladı.

TEŞEKKÜR BELGELERİ 
VE PASTA KESİMİ

Müsabaka sonrasında, katılımcılara etkinliğe
katkılarından dolayı teşekkür etmek amacıy-
la Eğitim Şube Müdürü Cennet Durğut
tarafından teşekkür belgeleri takdim edildi.
Durğut, bu tarz etkinliklerin toplumda farkın-
dalık oluşturmak adına son derece değerli
olduğunu ifade etti ve kadına yönelik şiddetin

toplumdan tamamen silinmesi için çeşitli spor
etkinlikleri ile bu tür mesajların yaygınlaştırıl-
masının önemine değindi. Belge takdiminin
ardından günün anlam ve önemine dikkat
çekmek amacıyla pasta kesimi yapıldı.
Eğitim Şube Müdürü Cennet Durğut, etkinlik-
te yaptığı konuşmada, “Kadına yönelik şid-
det, toplumumuzda kabul edilemez bir
davranıştır ve bu tür bilinçlendirici etkinliklerle
topluma olumlu mesajlar verilmesi son

derece önemlidir. Bugün burada, iki kurum
arasında dostça geçen bir müsabaka
düzenleyerek kadına şiddet konusunda
farkındalık oluşturmak için toplandık.
Amacımız, toplumumuzun her kesiminde
sıfır tolerans politikasını yaymak ve kadına
şiddeti tamamen ortadan kaldırmak adına
destek olmaktır. Etkinliğe katılım sağlayan
herkese teşekkür ediyorum.” ifadelerini 
kullandı. >>KADER KAYA

“Kadına Şiddete Sıfır Tolerans” voleybol
müsabakasıyla farkındalık mesajı verildi

Zaferin sultanlarının 
rakibi Serdivan

Malatya ve Afyonkarahisar
arasında dostluk köprüsü

Afyonkarahisar'da düzenlenen +1 Oyun
Arkadaşım Projesi, Tınaztepe Yurt
Müdürlüğü'nde Malatya ve Afyonkarahisar'dan
down sendromlu gençleri bir araya getirdi. 

Proje kapsamında yapılan etkin-
lik, sosyal farkındalığı artırmayı
hedefledi. Etkinliğe,
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor
İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu ve Gençlik ve Spor
Bakanlığı'na bağlı GSB yurtların-
da kalan öğrenciler de yoğun ilgi
gösterdi. Bu sayede, projeye
geniş bir katılım sağlanarak
toplumsal kaynaşmanın önemi
vurgulandı.

MÜZİK DİNLETİSİ
DÜZENLENDİ

Etkinlik sırasında, katılımcılara
köfte ve çiğ köfte ikramı yapıldı.
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor
İl Müdürlüğü'ne bağlı müzik
ekibi, down sendromlu gençler
için özel bir müzik dinletisi
düzenledi. Müziğin evrensel dili
sayesinde gençler, coşkulu anlar
yaşadı ve müziğe eşlik ederek
eğlenceli vakit geçirdi. Etkinlikte
konuşan İl Müdürü Kasapoğlu,
organizasyonun önemini vurgu-
layarak katılımcılara teşekkür
etti. Kasapoğlu, "Malatya
Büyükşehir Belediye Başkanı
Sami Er ve Malatya Büyükşehir
Belediyesi Sosyal Tesisler Genel
Müdürü Ebubekir Önder Bey'in
katkılarıyla Malatya'dan down
sendromlu gençlerimizi
Afyonkarahisar'da misafir ettik.
Bu tür projeler, kardeşlik ve

dayanışma ruhunu canlı
tutarken, gençlerimiz için unutul-
maz bir deneyim oluyor. Sosyal
sorumluluk bilincinin yaygınlaş-
ması adına bu etkinliğin önemli
bir adım olduğuna inanıyorum."
şeklinde konuştu.
Afyonkarahisar'daki GSB yurt-
larının bu etkinlikte aktif rol
alması, yurtlarda kalan öğrenci-
lerin toplumsal farkındalık kazan-
masına ve sosyal projelere
katılımını teşvik etti. Projenin
devamı için yapılan çalışmalar
ve benzeri etkinliklerin planlan-
ması, sosyal sorumluluk pro-
jelerinin sürekliliği açısından
umut verici bir gelişme olarak
değerlendirildi.
>>FAHRİYE ÇIRACI

Ağaç kestiği için hapis cezasıyla
aranan şahsı jandarma yakaladı

Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı tarafından aranan
şahısların tespiti ve yakalan-
masına yönelik yapılan çalışma
yapıldı. Yapılan incelemede
E.B., isimli şahsı nitelikte
emval (para ile alınabilen her
şey) veren ağaç kesme suçun-
dan 3 yıl 4 ay hapis cezasıyla
arandığı tespit edildi. Ardından
şahsın peşine düşen ekipler
şüpheliyi Dinar ilçesi Yeşilçat
köyünde yakalayarak gözaltına
aldı. Şahıs işlemlerinin ardın-
dan sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak ceza-
evine gönderildi.
>>İHA

Afyonkarahisar’da nitelikte emval veren ağaç
kesme suçundan 3 yıl 4 ay hapis cezasıyla

aranan şahıs jandarma tarafından yakalandı.
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AAKK  PPaarrttii  GGeenneell  BBaaşşkkaann  YYaarrddıımmccııssıı  YYııllmmaazz,,
““BBiizz  ssiiyyaasseettii  iinnssaannaa  hhiizzmmeett  iiççiinn  yyaappııyyoorruuzz””

Programları kapsamında Afyonkarahisar’a gelen AK Parti Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Yusuf Ziya 
Yılmaz AK Parti İl Başkanlığı’nda gerçekleştirilen basın toplantısına katıldı.  Basın toplantısında konuşan Genel Başkan Yardımcısı
Yılmaz, “Biz siyaseti insana hizmet için yapıyoruz. Muhalefet ise ideoloji için yapıyorlar. Onlara göre hizmet her zaman arka planda,

işin konuşulduğu ortamların hep arka plana atıldığı ve ideolojinin ön planda olduğu gayet açık ve net görülüyor” dedi

AKParti Genel Başkan
Yardımcısı Yusuf Ziya
Yılmaz,

Afyonkarahisar’da partisinin teşkilat
mensuplarıyla bir araya gelerek yerel
yönetimlere yönelik önemli değer-
lendirmelerde bulundu. AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanlığı’nda
düzenlenen toplantıya Genel Merkez
Yerel Yönetimler Başkan Yardımcıları
Semiha Ekinci ve Mücahit Yanılmaz,
İl Başkanı Turgay Şahin,
Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim
Yurdunuseven ve Hasan Arslan İlçe
ve Belde Başkanları katıldı. Basın
toplantısının açılış konuşmasını
gerçekleştiren AK Parti İl Başkanı Av.
Turgay Şahin, Verdiği sözü tutan,
gerçekleştiremeyeceği vaatte bulun-
mayan AK Parti’mizin “Hizmet ve
Eser Siyaseti” vizyonu, yerel yönetim
geleneğine dayanmaktadır” dedi.
Başkan Şahin, “Yerel yönetimlerde
oluşturduğumuz “AK Parti
Belediyeciliği” modeli, tarihe altın
harflerle geçmiş, siyasi bir miras
oluşturmuştur. Partimiz, ortaya koy-
duğu ilke ve hizmetlerle yerel yöne-
tim anlayışını dönüştürmüştür. AK
Parti, beldelerden büyükşehirlere,
kırsal kesimden şehir merkezlerine
kadar tüm vatandaşlarımızın talep ve
beklentilerini karşılayan, onların
memnuniyetini önceleyen, yaşam
kalitelerini yükselten bir yerel yöne-
tim standardı inşa etmeyi başar-
mıştır” dedi. 

DÜNYA DURDUKÇA 
BAŞARILI YEREL YÖNETİMLERİN

ANAHTARI OLACAKTIR
Gerçek Belediyecilik başlığında ortaya
koyduğumuz ilkeler, dünya durdukça
başarılı yerel yönetimlerin anahtarı ola-
caktır, diyen Başkan Şahin sözlerine
şöyle devam etti;” Ancak bu ilkelerden
birisi var ki bugün anlamı bir kez daha
güçlü bir şekilde ortaya çıkmıştır. Bu
ilke ‘Vatansever Belediyeciliktir.’ Gerçek
Belediyecilik vatansever, gerçek
belediyeci değerlerine sahip çıkandır.
Milli ve manevi değerleri benimseyen
ve koruyan bir şehir kültürü benimser.
Geçmişten bugüne hayatımızda var
olan değerleri, Türkiye Yüzyılı vizyonuy-
la geleceğe taşımak için adımlar atar”
dedi.

EN DİSİPLİNLİ PARTİ
AK PARTİ’DİR

Ak Parti Milletvekili Hasan Arslan, yerel
yönetimlerin önemine değinerek,
Afyonkarahisar’da ki belediyecilik
hizmetlerinin en iyi şekilde vatandaşa
sunulacağını söyledi. Arslan, “Yerel bir-
imler hükümetin, devletin vatandaşa

hizmetin uç noktalarıdır, o yüzden
kıymetlidir. Devletin imkanlarının vatan-
daşa sunulduğu neredeyse son nokta-
lardır.  Yerel yönetimler olarak vatan-
daşlarımızın ihtiyaçları bilmemiz
gerekiyor. Vatandaşlara en iyi şekilde
hizmet götürmemiz gerekiyor. Ak Parti,
Ak Belediyecilik bu düsturla şimdiye
kadar var olmuştur, bundan sonra da
almaya devam edecektir. Çünkü en
disiplinli parti Ak Partidir. Türkiye de ki
en çok Belediye sayısına sahip olan
Afyonkarahisar’da ki Belediyecilik
hizmetlerinin de en iyi şekilde vatan-
daşa sunulacağından hiçbir şüphemiz
yok. Bizler Milletvekilleri olarak elimiz-
den geleni sağlayacağız” dedi. 

CHP İLE DEM VE HDP 
ZİHNİYETİYLE BİREBİR AYNIDIR 

CHP demek terör demek, CHP eşittir
DEM’dir HDP’dir diyen Ak Parti
Milletvekili İbrahim Yurdunuseven söz-
lerine şöyle devam etti; “1994 yılında
Cumhurbaşkanımız belediyeciliğin
temelini İstanbul’da attı ve 2001’ de
hiçbir şey eskisi gibi olamayacak diy-
erek Afyonkarahisar’da partimizin
temelini atarak, sosyal belediyeciliği
ülkemize tanıttı. Maalesef 31 Mart’tan
sonraki dönemde belediyecilik
anlayışını özellikle terör destekli
siyasete alet edilmesini şaşkınlıkla izliy-
oruz. Bizler o zamanlarda söylemiştik.
CHP demek terör demek, CHP eşittir
DEM’dir HDP’dir demiştik. Esenyurt’ta
yapılan programlarda görüldü ki CHP
ile DEM ve HDP zihniyetiyle birebir
aynıdır. Aynı otobüs üstünde her iki
parti temsilcileri konuştular. Teröre
destek olan bir belediye başkanını
sanki siyasete kurban ediliyormuş imajı
vererek şikâyet etmeye kalktılar. Bu
konuyla ilgili çalışma yapan yargı men-
suplarını da hedef göstermeye
kalkıştılar. Biz Ak Parti olarak terör
nerdeyse son damlasına son kişisine
kadar imha edilinceye kadar
mücadelemize devam edeceğiz. Teröre
destek veren partilerin ve özellikle
CHP’yi milletimizin takdirine bırakıy-
oruz”. 

TÜRKİYE CUMHURİYETİ BİR
HUKUK DEVLETİDİR

Ak Parti Milletvekili Ali Özkaya, Türkiye
Cumhuriyeti bir hukuk devleti olduğunu
ve suç işleyen her kimse soruşturula-
cağını, suçun cezası varsa da gereği
yapılacağını söyledi. Özkaya, “31
Mart’ta Türkiye’nin yerel yönetimler
seçimleri yapıldı. Afyonkarahisar’da 60
belediyenin 9 ilçe ve 24 beldesini Ak
Parti aldı. Merkez İlçeyi İl Belediye
Başkanlığını da Cumhuriyet Halk
Partisi’nden bir hanımefendi kazandı.
Verdikleri sözleri ne kadar yapıp ne
kadar yapmayacaklarını milletimiz
takdir edecektir. Bunu süreç içinde yap-
tığı hal, tavır ve davranışlarından göre-
ceğiz. Bugün Türkiye’de ilginç bir olayla
karşı karşıyayız. İstanbul Büyükşehir
Belediyesi’ni kazanarak ve sonra
kafasından koyduğu ben
Cumhurbaşkanı olabilir miyim? diye.
Kent uzlaşası altında PKK terör
örgütünün doğrudan destekçileriyle
uzlaşan ve onlara Türkiye’nin en büyük
ilçesinde her türlü suç örgütleriyle
beraber çalışabilme sunan bir zihniyet

görüyoruz. Seçilmiş olmak, milletin
iradesiyle gelmiş olmak, hukuktan uzak
olmak demek değildir. Her seçilende
her fiil hareket ve davranışının hesabını
yargı önünde vermeyi her daim aklında
tutması gerektiğini unutmamalıdır.
Türkiye Cumhuriyeti bir hukuk devle-
tidir. Hukuk devletinde suç işleyen her
kimse, soruşturulur ve suçun cezası
varsa da gereği yapılır. Buna destek
olmak ve sırf seçildi her istediğini yap-
sın demek, Türkiye’yi bir suç cenneti
haline getirir. Buna da müsaade
edilmesi söz konusu olamaz. Bekleyip
her beraber yargının çalışmalarını göre-
ceğiz. Bize düşen Afyonkarahisar’da
Belediye Başkanı arkadaşlarımızın
çalışmalarına destek olmak ve en üst
seviyede vatandaşa hizmet etmektir.
Bir sonra ki seçimde tekrar
Afyonkarahisar’da Ak Partiyi en güçlü
şekilde İl Belediyesini, İlçe Belediyesini
ve Belde Belediyelerini almak. Bize
düşen bu ve bunun için çalışmaya
devam edeceğiz.
SOSYAL BELEDİYECİLİĞİ İL İL GEZ-

EREK YERİNE GETİRMEYE
ÇALIŞIYORUZ

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı
Yusuf Ziya Yılmaz, 31 Mart yerel
seçimlerinden sonra bütün illeri yerel
yönetimler başkanlığı olarak ziyaret
ettiklerini söyledi. Yılmaz, “Bazı illerim-
izde eğitim bazı illerimizde ise istişare
programları yapıyoruz. Birbirine aynı

büyüklükte olan Belediyeleri ise ortak
bir noktada toplanıp istişareler yapıy-
oruz. Cumhurbaşkanımızın Büyük
Şehir Belediye Başkanı olduğu
1994’ten bu yana Türkiye’de yepyeni
bir bakış açısına dönüşmüş olan
belediyeciliği her gün biraz daha hizmet
belediyeciliği ve sosyal belediyecilik
getirme halinde bu mücadeleyi İl, İl
gezerek yerine getirmeye çalışıyoruz”
dedi. 
TAM BAĞIMSIZ MİLLİ SAVUNMA
MÜCADELEMİZİN NE KADAR
DOĞRU BİR MÜCADELE
OLDUĞUNU GÖRÜYORUZ
Yılmaz, TUSAŞ’a yapılan hain
saldırılarak değinerek; “ TUSAŞ’a
yapılan hain saldırıda hayatını kaybe-
denlere Allah’tan rahmet diliyorum.
Saldırıda şehit olanların hikayeleri
yüreklerimizi acıttı. Hain saldırıda
yaralanan vatandaşlarımıza acil şifalar
diliyorum. Hainlerin başına gelecek
olan beterin beteri belaların olduğunu
düşündüğümüz için yüreğimiz biraz fer-
ahlıyor. Bir başka yüreğimizi ferahlatan
boyut ise demek ki TUSAŞ’ta biz çok
iyi işler yapıyoruz ve bunların canını
acıtıyoruz. Tam bağımsız milli savunma
mücadelemizin ne kadar doğru bir
mücadele olduğunu görüyoruz. Demek
ki onların canını acıtan yer TUSAŞ ki
oraya saldırıyorlar” dedi. 

KENT UZLAŞMASI ADI ALTINDAN
TERÖRLE İTTİFAK KURDULAR

Atatürk’ün kurduğu Cumhuriyet Halk
Partisi Kent uzlaşası adı altında terörle
ittifak kurduklarını söyleyen Yılmaz söz-
lerine şöyle devam etti; “Muhalefetin
belediyecilik anlayışıyla 1994’ten önceki
bir anlayıştı. Bunların belediyecilik
anlayışı diyorduk ama bunu iyi
anlatamıyorduk. 1994’ten önce
Türkiye’nin bütün belediyelerinde bir
siyasi parti tarafından kazanıldığında
orası bir ideolojik karargâh olarak
hesap ediliyordu. Burayı kazandık,
burası bizim kalemiz oldu, siyasetinde
finanse edildiği hatta başka birtakım
amaçlar içinde kullanabileceğimiz bir
karargâh oldu gözüyle bakılıyordu.

Buraların hizmet noktası olduğu, millete
hizmet edilecek ve milletin ihtiyaçlarının
bir hizmet mekanizmasının olduğunu
bir kenara itip ideolojik karargâh haline
getiriyorlardır. 1994’ten sonra
Türkiye’nin bütün belediyeleri hizmet
eder, hizmet etmediği takdirde varlıkları
önemsizleşir anlayışıyla
Cumhurbaşkanımızın 1994 belediyeci-
lik anlayışıyla Türkiye’ye yeniden
anlatıldı. Bizler belediyeciliği bir yatırım-
cı kuruluş, bir hizmet mekanizması, o
şehirde ki insanların ihtiyaçlarının karşı-
landığı bir yer olarak gördük.
Seçildikten sonra hiç kimsenin öteki
olmadığı, o şehirde yaşayan herkesin
belediyesi haline gelmesini sağladık ve
başardık. Bizler belediyeye ideolojik bir
karargâh olarak hiç düşünmedik.
Esenyurt Belediyesi’n de gerçekleşen
hadisenin hizmetle hiçbir alakası yok.
Terörle iltisatlı haline gelerek, terörün irt-
ibatlarının kurulduğu, terörün Türkiye’de
geliştirilmesiyle ilgili ve Türkiye’nin
gelişmesini engelleyecek olan bazı akıl
ve niyetlerin tezgahlandığı bir karargâh
haline geldi. Maalesef Atatürk’ün kur-
duğu Cumhuriyet Halk Partisi’de buna
ortak oldu. Kent uzlaşası adı altında
yaptıkları biz ittifakla bir beraberlik kur-
dular.

BİZ SİYASETİ İNSANA 
HİZMET İÇİN YAPIYORUZ

Yılmaz, Ak Parti’nin hizmet için siyaset
yaptığını muhalefetin ise ideoloji için
siyaset yaptığına değindi. Yılmaz,
“Bizim dışımızda ki siyasi hareketlerden
gerek genel siyasette gerekse yerel
yöneticilikte, en belirgin farkımız ne diye
kendinize sorarsanız altını çizerek
söylüyorum. Biz siyaseti insana hizmet
için yapıyoruz. Muhalefet ise ideoloji
için yapıyorlar. Onlara göre hizmet her
zaman arka planda, işin konuşulduğu
ortamların hep arka plana atıldığı ve
ideolojinin ön planda olduğu gayet açık
ve net görülüyor” dedi. 

31 MART 2024 YEREL
SEÇİMLERİNDEN DERSLERİMİZİ

ALDIK VE GELECEĞE KOŞUYORUZ
31 Mart 2024 yerel seçim sonuçları
bizim beklediğimiz gibi olmadıklarını
değinen Yılmaz, Sayın
Cumhurbaşkanımızın da balkon konuş-
masında ifade ettiği gibi, daha iyi
sonuçlar almayı hedefledik. Fakat mil-
letimizin teveccühü bu yönde oldu. 31
Mart 2024’ü bu anlayışla didik didik-
ledik. Bizim oylarımızın azalmasına
sebep olan nedenler nedir diye par-
timizin üst kurulları, bilim insanları ve sivil
toplum kuruluşlarıyla, değerli milletvekil-
lerimizin tespitleriyle çok güzel yol harita-
ları belirledik. O bakımdan hiç oraya
takılıp kalmadan geleceğe doğru koşuy-
oruz” dedi.  >>İBRAHİM ARTIÇ
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